
 

 

RESTRICTED 

Fredegaarden Bestyrelsesmøde den 14 August hos Christine. 

Dagsorden: 

  

1 Status og planlægning af sommerfestens afvikling. 

2 Nyt fra Formanden 

3 Regnskab. 

4 Evt. 

5 Næste møde. 

  

1 Status og planlægning af sommerfestens afvikling. 

Erik havde som den eneste modtaget en tilmelding, så med bestyrelsens egne tilmeldinger nåede vi 

op på 22 deltagere. 

Bestyrelsen besluttede at ændre afholdelsested for sommerfesten til en privat have, i stedet for ved 

bålpladsen. 

  

Praktiske ting blev aftalt: 

Start kl. 17 på Mellemvej. 

Hver familie medbringer egen ration af kød til grillen og salat, drikkevarer, samt stole til deltagerne. 

Christine vil bage brød J 

Erik og Rune medbringer nogle borde. 

Kim tager Webergrill med og Christine har en, så vi har i alt 2. 

  

Bestyrelsen drøftede hvad der mon skulle til for at beboerne deltager med en højere andel i 

sommerfesten?, og svaret fandt vi ikke. 

  

2 Nyt fra Formanden 

Mht. Ballerup Kommunes konkurrence om "Enegitjek" har Kim ikke hørt noget endnu. Energitjek 

finder sted i september, så vi har stadig en chanche for at blive udvalgt. 

Ellers ikke noget nyt. 

  

3 Regnskab. 

Mogens gennemgik likviditetsforhold, som ser ganske lyse ud. Herudover ikke nogle 

bemærkninger. 

  

4 Evt. 

Bestyrelsesmødet fandt Sted hos Christine i deres dejlige ny træhus på Mellemvej, og vi fik indsigt i 

forskellige former for alternativ opvarmning, solvarme og jordvarme etc. 

  

  

5 Næste møde. 

Kim indkalder til næste møde. 

Hvis vi bliver udvalgt til Energitjek, bliver møde inden for den næste måned, ellers i efteråret 

engang. 

  

For referat 

Kim 
 


